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Acta 1/2024 de la reunió virtual del Consorci de Biblioteques Universitàries 
Públiques Valencianes (BUVAL)  
 
Data: 16 abril 2024 
Hora: 13:00 a 14:10 h 
Reunió virtual per Google Meet  
Acta: núm. 1/2024 
 
Assistents: 
Encarna Rodríguez. Biblioteca Universitat Miguel Hernández (UMH) 
José Pablo Gallo. Biblioteca Universitat d’Alacant (UA)  
Cristina Tomás. Biblioteca Universitat de València (UV) 
Elías Chumillas. Biblioteca Universitat Politècnica de València (UPV) 
Paloma Garrido. Biblioteca Universitat Jaume I (UJI) 
 
Temes tractats: 
 
1.- Consorci BUVAL, canvi de direcció tècnica i secretari del Consell de 
Govern. Estatus BUVAL 
 
Es revisen alguns articles dels estatuts BUVAL: 
 
Article 1. 4: sobre les quotes, es va introduir aquesta possibilitat per fer front 
a despeses del consorci, però mai s’han fet efectives i no sembla necessari a 
curt termini. Es pot prendre l’acord de no cobrar aquestes quotes. 
 
Article 4: Adscripció del consorci a una universitat per un període de 4 anys. 
L’adscripció de BUVAL a l’UJI finalitza en maig 2025. 
 
Títol III: Òrgans de govern 
 
El Consell de Govern s’ha reunit només una vegada. 
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A més en la reunió 1/2021 del Consell de Govern, Vicent Falomir va ser 
nomenat com a secretari, director tècnic i  va rebre poders per actuar en 
nom de BUVAL. 
 
La Universitat Jaume I convocarà una reunió del Consell de Govern de BUVAL 
per revisar tots aquests temes i a més, en aquesta reunió, es farà una 
exposició de les accions que hem portat endavant i els grups de treball del 
Consorci. 
 
2.- Estat de la renovació Alma-Primo 
 
La UV està a punt de presentar tota la documentació per a traure un negociat 
sense publicitat per a la renovació d’Alma-Primo per tres anys, sense 
possibilitat de pròrroga, i la UJI està preparant també la documentació 
perquè el contracte finalitzarà en setembre 2024. 
 
La UPV ha tret ja l’expedient de contractació i enviarà informació sobre la 
documentació que ha aportat a l’expedient. 
 
3.- Acord IEEE 
 
Es recorda que es pot demanar a Ebsco la factura en € o en $ i que la CRUE 
està a punt de signar una addenda per corregir algunes errades de la que va 
enviar en el seu dia. 
 
Per ara no es tenen notícies de més problemes i la UPV indica que van pagar 
directament a Infile, amb pressupost de l’any anterior. 
 
4.- Propostes de Clarivate (visita Ester Barella a l'UJI) 
 
Clarivate ens ofereix la possibilitat d’una sessió informativa sobre RAPID ILL 
aprofitant la disponibilitat d’una formadora especialitzada que assistirà a 
Expania. Les biblioteques BUVAL consideren que no és necessària, ja que 
ningú està interessat en aquest programa. 
 
5.- Canvi en l'adscripció del Consorci BUVAL en maig 2025 
 
S’obre un torn de paraula per comentar aquest tema i les possibilitats que 
te cada biblioteca de coordinar BUVAL. En una propera reunió es tractarà 
amb més detall i es presentaran propostes. 
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6.- Torn obert de paraula. 
 
La UPV, que coordina el grup de treball de recursos electrònics informa que 
ha recopilat informació sobre possibles contractacions consorciades, i 
convocarà una reunió per estudiar-les (Digitalia, Aranzadi, Cambridge Core, 
Taylor and Francis), i també cal portar un seguiment del EBA De Gruyter. 
 
 


